]
Aline POGHET

Boites a Biéres

Bilateral Meetings

* July 12,2015 (10:00 am - 5:00 pm)

Description

Vente en ligne d'un coffret découverte de bieres. Coffret découverte vendu sur base d’un abonnement mensuel avec
livraison a domicile ou en point relai. Le coffret comprend 6-8 bieres (3-4 différentes) avec des conseils de dégustation,
des informations sur la brasserie, sur le brasseur, sur I'identité des bieresn e-business dedicated to the distribution of
a discovery beerbox. The beerbox is sold via a monthly subscription with delivery at home or via Mondial Relay. Beerbox
contains 6-8 heers (3-4 differents) with degustation tips, informations concerning the brewery, the brewer, the identity
of the beer...

Organization Type

SME,

Phone

+32(0)47313 68 00

Email
aline.pochet@hotmail.com
Country

Belgium

City

BES575 Willerzie, Rue du Petit Culot, 15 Google map
Areas of Activities
Distribution/retail
Request

Beers: Production

Looking for a brewer to create and brew a beer. This beer will be the beer at the name of the beer box; will represent our
brand...

A la recherche d'un brasseur pour créer et brasser une biére qui sera la biere au nom du coffret; la biére que
représentera notre marque ...

Cooperation Requested


mailto:aline.pochet@hotmail.com
http://beer2beer2015.talkb2b.net/home/map?city=BE5575 Willerzie&address=Rue du Petit Culot, 15

1. Supply/Manufacturing agreement
Offer & Request

beers : distribution; communication

Looking for brewers who wants to have their beers distributed and promoted in our beer box.

Ala recherche de brasseurs souhaitant avoir leurs biéres distribuées et promotionnées via notre coffret découverte.



